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Abstract (en)
The module (11) has a valve plate (16) for sealing a housing (10) of an air filter below a given differential pressure between an inside of the housing
of the filter behind the valve plate and an outside of the housing of the filter, and opening the housing above a given differential pressure between
the inside and outside of the housing. The valve plate is movably supported with guide sleeves (18) on guide rails. The module is pre-mountable by
plug connection, where the module does not have sweat or adhesive bond among a support plate, guide rails and separation plates (14).

Abstract (de)
Antischneemodul (11) für einen Luftfilter mit einer Stützplatte (15), zur Abstützung am Gehäuse des Luftfilters; einer Trennplatte, für die Montage
im Inneren des Gehäuses des Luftfilters; einer Ventilplatte (16), zur Abdichtung des Gehäuses des Luftfilters unterhalb eines vorgegebenen
Differenzdrucks zwischen dem Inneren des Gehäuses des Luftfilters hinter der Ventilplatte (16) und dem Äußeren des Gehäuses des Luftfilters und
zur Öffnung des Gehäuses des Luftfilters oberhalb eines vorgegebenen Differenzdrucks zwischen dem Inneren des Gehäuses des Luftfilters hinter
der Ventilplatte (16) und dem Äußeren des Gehäuses des Luftfilters; und mindestens einer Führungsschiene (19), auf der die Ventilplatte (16) mit
mindestens einer Führungshülse verschiebbar gelagert ist.
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